
 
 

 

 

 

Protokoll til styremøte i Bremnes Idrettslag 

 
Møtenummer:  8/2023 

Dato:   06.07.2023  

Kl:   19:00   

Stad:   Klubblokalet   

Innkalla: Vivian Kvarven, Tine Pernille Olsen, Monica Urang, Tone Legøy Nordtun, Kristina Nesse, 

Kjell Arne Ådnanes, Tore Natterøy, Ronnie Kallevåg, Rune Aarskog, Lennart Andal (vara), Turid Birgitte 

Aga (vara), Torbjørn Agdestein (ADM) 

Ikkje Møtt: Tore Natterøy, Lennart Andal, Turid Birgitte Aga 

 

 

Saksliste: 

 

Saksnr. Sak Type Ansvarleg Tid satt av 
50/23 Godkjenning av innkalling/forrige referat (protokoll). 

Inkallinga og protokoll godkjent og protokoll legges ut på 

heimesida 

V Vivian 5 min 

51/23 Økonomi 

Gjennomgang av rekneskapet pr 31.05Admin la fram 

føreløpig resultat for Rema Cup. 

O Monica 15 min 

52/23 Kort oppdatering frå avdelingane: 

Fotball: 

Kontroll på Norway Cup. 175 reisande inkludert ledarar. 

Arrangerte quiz laurdag 01.07. 136 deltakarar. Godt 

gjennomført quiz. A-laget hadde dugnad ifbm Torgdagane. 

Opprigg og nedrigg av telt. 

 

Friidrett: 

Tar ferie fredag 07.07. Har planlagt friidrettens dag og 

stevner i etterkant. Har bestilt elektrisk startpistol med 3 

høgttalarar for midlane me fekk tildelt frå Sparebanken 

Vest.  

 

Turn: 

Ikkje tilstedet. 

O/V Rune,Ronnie,Tore 10 min 

53/23 Orientering etter generalforsamling i SIA 

Vivian var på generalforsamling. Generell informasjon. 

Signering av regnskapet Kristian og Sigbjørn som våre 

kandidater ble meldt inn i styret. 

O Vivian 10 min 

54/23 Rema Cup 2024 

Administrasjonen la fram forslag om 7-9 juni til 

gjennomføring av Rema Cup 2024. 

Alle for. Vedtatt. 

V Alle 10 min 

55/23 Ungdomsrådet 

- Representantar 

Kandidatar frå turn, friidrett og fotball lagt fram 

- Saker 

O/V Alle 15 min 



 
 

 

 

 
 

Type saker: Vedtakssak=V, Orienteringssak=O,  
 

Dersom nokon av styremedlemmane ser seg som inhabil i ei sak, ber ein om at dette meldast styreleiar så raskt som mogleg.  

 

 

 

Vivian Kvarven 

Leiar hovudstyret 

 

 

Orientering, open dag for ungdommar, handball og 

klarting er saker ungdomsrådet kan ta tak i for å sjekke 

interesse blandt våre medlemmer og utenforstående. 

56/23 Saker/info frå administrasjonen: 

- Rema Cup evaluering 

Gjennomgang av evalueringsmøtene administrasjonen og 

ansvarlige hadde i etterkant av cupen. Stort sett positive 

ting.  

O ADM 15 min 

57/23 Eventuelt 

- Romjulsdans. 

Planlegg å invitere til romjulsdans fredag 29. desember. 

Diskuterte bandmuligheter og opplegg på dagen. 

- Neste styremøte 

Styremøte for august utgår grunna ferieavvikling. Neste 

styremøte blir då 07.09 

O/V Alle 10 min 


